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لارستان
رئیس شورای اسلامی شهر لار:
عملکرد خوب نیروی 

انتظامی باعث افزایش اعتماد 
مردم نسبت به نظام مقدس 

 جمهوری اسلامی ایران 
شده است

همزمان با هفته نیروی انتظامی، محمدرضا قنبرنژاد شهردار 
لار، سید عبدالمهدی میرپور رئیس شورای اسلامی شهر 
و اعضا شورا و عبدالرحیم مقیمی رئیس شورای اسلامی 
نیروی  فرماندهی  امجدی  داود  سرهنگ  با  شهرستان، 
فرماندهی،  جانشین  خلیفه  سرهنگ  و  لارستان  انتظامی 

دیدار کردند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری 
لار، سید عبدالمهدی میرپور رئیس شورای اسلامی شهر 
لار ضمن گرامیداشت هفته نیروی انتظامی، گفت: نیروی 
انتظامی در عرصه های مختلف فرهنگی، اجتماعی، امنیت 
و حفظ نظم در سراسر کشور عملکرد بسیار خوبی داشته 
است و این عملکرد باعث شده اعتماد مردم نسبت به نظام 

مقدس جمهوری اسلامی ایران بیشتر شود.
رئیس شورای اسلامی شهر لار به خدمات مختلف نیروی 
انتظامی در حوزه های فرهنگی، اجتماعی و پیشگیری از 
جرم اشاره کرد و افزود: مسلماً با گسترش تکنولوژی در 
سطح جامعه و در سطح دنیا، جرائم نیز پیچیده تر خواهد 
بود که نیروی انتظامی در حوزه پلیس فتا وظیفه سنگینی 

بر عهده دارد.
میرپور با اشاره به اینکه، برابر آمارهای موجود، پلیس فتا 
عملکرد خوبی را در سطح شهر، استان و کشور داشته و با 
مهارت های خاص و با امکانات موجود از وقوع بسیاری 
از جرائم پیشگیری نموده است، افزود: اما با توجه دغدغه 
خانواده ها در بحث فضای مجازی به ویژه اینستاگرام که 
کنترل آن به تنهایی از عهده خانواده ها برنمی آید، پلیس 
فتا در این حوزه بیشتر باید تقویت شود که مسلماً نیروی 

انتظامی به خوبی این وظیفه مهم را می تواند انجام دهد.
انتظامی  تقدیر از افسران نمونه، گزارش عملکرد نیروی 
در برنامه ها و جشنواره های برگزار شده در سطح شهر از 
جوان  رئیس  پیشنهاد  دیگر  از  شورا  و  شهرداری  طرف 
بسیار  بازتاب  این کار  بود که  اسلامی شهر لار  شورای 

خوبی هم خواهد داشت.
تعامل  بر  پایان سخنان خود  در  میرپور  عبدالمهدی  سید 
با  شهر  شورای  و  شهرداری  مجموعه  همکاری خوب  و 
مجموعه نیروی انتظامی به ویژه پلیس راهور تأکید کرد.

هم  لار  شهردار  قنبرنژاد  محمدرضا  دیدار،  این  ادامه  در 
نیروی  خوب  بسیار  عملکرد  از  تشکر  و  تقدیر  ضمن 
نیروهای  این  گفت:  شهرستان،  مجموعه  در  انتظامی 
پرتلاش بااقتدار در برابر اخلالگران نظم و امنیت ایستاده 
و تیشه برریشه های ظلم و فساد می کوبند تا ارمغان آور 

آرامش و عدالت باشند.
شهردار لار تصریح کرد: امنیت، اعتماد، سلامت، پویایی 

و نشاط ثمره حضور نیروی انتظامی در جامعه است.
عبدالرحیم مقیمی رئیس شورای اسلامی شهرستان هم در 
انتظامی منطقه  نیروی  به عزت آفرینی شهدای  این دیدار 
لارستان اشاره کرد و گفت: هر جا پادگان نیروی انتظامی 
و ستاد نیروی انتظامی است آنجا خود جبهه جنگ است 
و هیچ تفاوتی ندارد. مقیمی گفت: همان جهاد و شهادتی 
که در جنگ بوده امروز در شهر وجود دارد و همان لباس 
مقدسی که رزمندگان به تن داشته اند امروز با همان شکل 

و فرم حماسه سازان نیروی انتظامی به تن دارند.
اعضای  جهاندیده؛  عشرت  و  بیژنی  رحیم  محبی،  عبداله 
شورای اسلامی شهر لار هم از عملکرد ارزنده پلیس در 

سطح جامعه سخن گفتند.
لارستان  انتظامی  نیروی  فرمانده  امجدی  داود  سرهنگ 
ضمن تشکر از حضور شهردار و اعضای شورای اسلامی 
شهر لار، گزارشی از عملکرد پلیس در سطح منطقه ارائه 

کرد.

فسا
فرماندار فسا: 

فروش قسمت هایی از کارخانه 
 قند، آینده شغلی کارگران 

را به خطر می اندازد
فسا  شهرستان  ویژه  فرماندار  و  فارس  استاندار  معاون 
این  قند  کارخانه  کارگران  حق وحقوق  تأمین  لزوم  بر 

پابرجا  درعین حال  و  مطالبات  پرداخت  و  شهرستان 
مهرماه  پایان  تا  گفت:  و  کرد  تأکید  کارخانه  بودن 
در  قند  کارخانه  کارگران  برای  خوشی   خبرهای 
برای  کارخانه  از  قسمت هایی  فروش  با  ما  است،  راه 
قسمت هایی  فروش  با  مخالفیم،  کارگران  حقوق  تأمین 
خواهد  خطر  به  کارگران  شغلی  آینده  کارخانه،   از 

افتاد.
با  گفت وگو  در  فسا  شهرستان  فرماندار  آرگیو  حسین 
باید  قند  کارخانه  داشت: کارگران  اظهار  ایرنا  خبرنگار 
در محیطی آرام مطالبات خود را پیگیری کنند. کارگران 
دریافت  ریال آخر  تا  را  باشند حق وحقوق خود  مطمئن 

خواهند کرد.
فرماندار فسا افزود: ما می خواهیم مشکلات این کارگران 
بماند  پابرجا  به صورت ریشه ای حل شود و کارخانه هم 
طرفی  از  و  باشد  مؤثر  شهرستان  اقتصادی  رونق  در  تا 
حق وحقوق کارگران تا ریال آخر پرداخت شود و آینده 

شغلی آنها به خطر نیفتد.
بار  برای ششمین  فسا  قند  از کارگران کارخانه   جمعی 
در سال جاری مجدداً در مقابل فرمانداری  شهرستان فسا 
اجتماع و خواستار پیگیری مطالباتشان از طریق  مسئولین 

شهرستان شدند.
به  این کارخانه  واگذاری  از  پیش  تا  گفته کارگران  به 
حمایت  و  شغلی  امنیت  از   کارگران  خصوصی،  بخش 
بیشتری برخوردار بودند. دی ماه سال ۹۵ این کارخانه به 

بخش خصوصی واگذار شد. 
کارگران کارخانه قند فسا همچنین می گویند وعده های 
مالک این کارخانه مبنی بر پرداخت معوقات محقق نشده 
است،  ششم مرداد ۹۸ نیز برای پنجمین بار در این سال 
فسا  فرمانداری  به  دسته جمعی  مراجعه  به  اقدام  کارگران 

کردند.
از  گذشته  ماه های  در  کارگران  حقوق  نشدن  پرداخت 

جمله مواردی بود که این کارگران عنوان کردند.
برخی از کارگران در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار 
پرداخت  را  حقوقشان  که  است  ماه   ۵ حدود  داشتند: 
نکرده اند، وضعیت اقتصادی و گرانی امروز، اجاره خانه و 
بقیه هزینه ها به شدت به این افراد و خانواده هایشان فشار 

می آورد.
این کارگران می گویند: پرداخت نکردن حقوق از طرف 
کارخانه باعث شده مدام از دوستان و آشنایان به خاطر 
هزینه های زندگی قرض بگیرند و بار بدهی بالایی داشته 

باشند. 

کازرون
شهردار کازرون استعفا داد

سرپرست جدید شهرداری 
معرفی شد

 

با  کازرون  شهرداری  جدید  سرپرست  معارفه  مراسم 
حضور اعضای شورای اسلامی شهر، معاونان و مسئولان 
سرپرست  به عنوان  قاسمی  اصغر  و  شد  برگزار  واحدها 

جدید شهرداری کازرون منصوب شد.
در ابتدای این جلسه رضا آذین فر رئیس شورای اسلامی 
از  قدردانی  و  تشکر  ضمن  سخنانی  طی  کازرون  شهر 
اینکه  به  توجه  با  کرد:  اظهار  سابق  شهردار  زحمات 
متعهد  و  توانمند  نیروهای  از  شهرداری  سرپرست جدید 
شهرداری است، به همین دلیل از همه همکاران و دوستان 
انتظار داریم همچون گذشته با او همکاری داشته باشند تا 

بتوانیم موجبات رضایت شهروندان را فراهم آوریم.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان در ادامه اصغر قاسمی 
سرپرست جدید شهرداری کازرون ضمن تشکر از اعتماد 
اعضای شورای اسلامی شهر گفت: باقری مدیر پرتلاشی 
بودند و طی دو سال مدیریت او اقدامات مثبتی صورت 

گرفت.
با توجه به حساسیت جایگاه شهرداری  او تصریح کرد: 
دقیق،  خدمات  جهت  در  باید  مجموعه  تلاش های  همه 
شفاف و قابل قبول به شهروندان باشد و رضایت خداوند و 

مردم باید سرلوحه همه کارها قرار گیرد.
اصغر قاسمی افزود: هیچ چیز ارزشمندتر از لبخند رضایت 
شهروندان نیست و خروجی مدیریت شهری باید رضایت 

مردم و تحقق حقوق شهروندی باشد.
و  آبادانی  گفت:  کازرون  شهرداری  جدید  سرپرست 
با همکاری  نخواهد شد مگر  میسر  توسعه شهر کازرون 
منظور  همین  به  شهری  مدیریت  مجموعه  و  شهروندان 

نهایت تلاش خود را خواهیم کرد.
شهرداری  سرپرست  انتصاب  حکم  مراسم  این  پایان  در 
کازرون  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  سوی  از  کازرون 

قرائت و به اصغر قاسمی تقدیم شد.
به  خود  استعفای  بر  مبنی  باقری  درخواست  به  توجه  با 
لزوم  و  کسالت  بیماری،  علت  به  شهر  اسلامی  شورای 
ادامه درمان در مرکز استان، پس از تشکیل چندین جلسه 
موافقت  او  استعفای  با  مهرماه   ۱۵ دوشنبه  در   سرانجام 

شد.

استان بوشهر
 

گناوه

سرپرست فرمانداری گناوه:

۵۰ میلیارد ریال برای عمران 
روستایی در شهرستان گناوه 

مصوب شد

اعتبارات  محل  از  گفت:  گناوه  فرمانداری  سرپرست 
شهرستان گناوه مبلغ ۵۰ میلیارد ریال برای عمران روستاها 

در کمیته برنامه ریزی شهرستان مصوب شده است.
به گزارش خبرنگار مهر، غلامرضا مهرجو در مراسم روز 
روستا در خانه جوان روستای چهار روستایی با تبریک این 
روز اظهار داشت: با توجه به اینکه بخش مهمی از جمعیت 
کشور در روستاها ساکن هستند باید از این ظرفیت برای 
اقتصادی و فرهنگی کشور  اجتماعی،  فعالیت های  توسعه 

در راستای توسعه کشور بهره برد.
سرپرست فرمانداری گناوه افزود: بیانیه راهبردی گام دوم 
انقلاب توسط مقام معظم رهبری بر استفاده از ظرفیت های 
حساس  شرایط  در  و  دارد  زیادی  تأکید  کشور  داخلی 
و  اقتصادی  فشار  راهبرد  با  دشمنان   که  کشور  کنونی 
جنگ روانی سعی در ناامید کردن مردم از و ایجاد شکاف 
بین مردم و حاکمیت دارند نیاز است که مردم و مسئولان 
رهبر  تأکید  به  توجه  با  و  و  همکاری  اتحاد  همدلی،  با 
معظم انقلاب بر اتکا به ظرفیت های داخلی مسائل کشور 

را به پیش ببرند.
مهرجو تصریح کرد: نسخه پیشرفت و توسعه کشور باید 
از ظرفیت ها و توانایی های  باید  در داخل پیچیده شود و 

داخلی برای توسعه استفاده کرد.
در  مهم  ظرفیت های  از  روستایی  حوزه  کرد:  بیان  وی 
این  برای غلبه بر مشکلات  موجود است که در  کشور 
خوبی  بسیار  اقدامات  تاکنون  انقلاب  ابتدای  از  حوزه 
درزمینه زیرساخت ها و ارائه خدمات صورت گرفته است.
وی تصریح کرد: اعتباراتی که در اختیار دهیاری ها قرار 
می گیرد باید در راستای اشتغال زایی و زیباسازی و مبلمان 

روستایی به کار رود.
اعتبارات  محل  از  گفت:  گناوه  فرمانداری  سرپرست   
شهرستان قریب پنج میلیارد تومان برای عمران روستاها 
در کمیته برنامه ریزی شهرستان مصوب شده و در دولت 
و  زیرساخت ها  توسعه  به  توجه  بیشترین  امید  تدبیر 

اشتغال زایی روستایی شده است.

مدیرکل امور روستایی بوشهر:
۲۳۷ میلیارد تومان تسهیلات 
اشتغال به روستائیان بوشهر 

پرداخت شد
استانداری  شوراهای  و  روستایی  امور  دفتر  مدیرکل 
به  بهره  کم  تسهیلات  تومان  میلیارد   ۲۳۷ بوشهرگفت: 
طرح های تولیدی و اشتغال زا در روستاهای استان بوشهر با 

اجرای قانون اشتغال پایدار پرداخت شد.
روز  مراسم  در  دهقانی  فاطمه  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
شهرستان  چهارروستایی  روستای  جوان  خانه  در  روستا 
دولت  اصلی  و  مهم  های  برنامه  از  داشت:  اظهار  گناوه 
بوده   اشتغال روستایی  برنامه ریزی در زمینه  امید  تدبیر و 

که در این زمینه اقدامات موثری انجام شده است.
مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری بوشهر 
تومان  میلیارد   ۲۳۷ پایدار  اشتغال  قانون  اجرای  با  افزود: 
و  تولیدی  طرح   ۲۵۵ و  هزار  دو  به  بهره  کم  تسهیلات 
اشتغال زا در روستاهای استان بوشهر برای ایجاد چهار هزار 
و ۷۱۵ فرصت شغلی که جزء تعهد افرادی است که برای 
این اعتبارات طرح داده و موظف به ایجاد این تعداد اشتغال 

هستند پرداخت شد.   
تفاهم نامه  محل  از  اعتبارات،  این  بر  علاوه  افزود:  وی 
بنیاد  کشور،  محروم  مناطق  و  روستایی  توسعه  معاونت 
میلیارد   ۶۰ کنون  تا   ۱۳۹۶ سال  از  سینا  بانک  و  علوی 
روستایی  تولیدی  طرح های  اختیار  در  تسهیلات  تومان 

استان بوشهر در حوزه های مختلف قرار گرفته است.
دهقانی پیرامون نظارت بر طرح ها گفت: یک کارگروه 
برای  هفتگی  صورت  وبه  تشکیل  استان  سطح  در  ناظر 
پایدار  اشتغال  اعتبارات  از  که  هایی  طرح  بر  نظارت 
روستایی و صندوق توسعه ملی استفاده می کنند و یک 
کارگروه شهرستانی نیز در سطح شهرستان ها کار نظارت 
بر این طرح ها را انجام و گزارش را ماهیانه به دستگاه های 

مرتبط ارسال می کند.
درآمدزا  طرح های  برای  دهیاری  اعتبارات  پیرامون  وی 
بیان کرد: طبق قانون ۶۰ درصد اعتبارات دهیاری ها باید 

در زمینه عمرانی هزینه شود و ۴۰ درصد مابقی هم که در 
قانون پیش بینی شده ولی دهیاری ها می توانند در بودجه 
دهیاری طرح هایی را با عنوان طرح های درآمدزا پیش 
بینی کنند واز اعتبارات در نظر گرفته شده در این رابطه 

استفاده کنند.
مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری بوشهر  
گفت: از سال ۹۱ تا کنون ۲۰ هزار میلیارد تومان اعتبار 
ارزش افزوده و آلایندگی در اختیار دهیاری ها قرار گرفته 
که ۱۷ هزار میلیارد تومان آن در دولت تدبیر و امید انجام 

شده است.
دهقانی خاطرنشان کرد:در سال گذشته ۲۰۴ میلیارد تومان 
به  آلایندگی  و  افزوده  ارزش  ردیف  دو  در  فقط  اعتبار 

دهیاری های استان توزیع شده است.
همه  همراهی  و  تلاش  با  انتظارمی رود  افزود:  وی 
دست اندرکاران و دستگاه های اجرایی شاهد رشد و توسعه 
ابعاد در کنار حفظ بافت و  روز افزون روستاها در همه 

ساختار روستایی باشیم.

استان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج
 آب و فاضلاب 

 کهگیلویه و بویراحمد 
از طرح های پژوهشی حمایت 

می کند
مدیرعامل شرکت آب  و فاضلاب کهگیلویه و بویراحمد 
با اشاره به اهمیت تحقیق و پژوهش گفت: این شرکت 
آماده است تا از طرح های تحقیقاتی مرتبط با حوزه آبفا 

در استان حمایت کند.
به گزارش طلوع به نقل از روابط عمومی آب و فاضلاب 
استان، فیض الله پاسره اظهار داشت: باید از ظرفیت محققان 
رفع  برای  بویراحمد  و  کهگیلویه  دانشگاه های  اساتید  و 

مشکلات در حوزه آب و فاضلاب استفاده کرد.
وی با اشاره به اینکه آب و فاضلاب کهگیلویه  و بویراحمد 
آماده همکاری با محققان برجسته هم استانی در زمینه های 
مرتبط است، افزود: واحد تحقیقات شرکت آبفا باید در 

این زمینه با برنامه ریزی بیشتر، ورود پیدا کند.
مدیرعامل شرکت آب  و فاضلاب کهگیلویه و بویراحمد 
بیان کرد: روحیه تحقیق و پژوهش باید هرچه بیشتر در 
میان کارکنان آب و فاضلاب این استان تقویت و نهادینه 

شود.
پاسره با اشاره به اینکه تاکنون کارهای پژوهشی خوبی 
انجام گرفته است، عنوان کرد:  استان  در آب و فاضلاب 
در حال حاضر نیروهای توانمند و علمی در میان کارکنان 
آبفا وجود دارد که باید در امر تحقیق و پژوهش پیش قدم 

شوند.
با  پیشرفته  آزمایشگاه  دو  حاضر  حال  در  گفت:  وی 
به روزترین تجهیزات در آبفای شهری و روستایی استان 
وجود دارد که می تواند زمینه همکاری با پژوهشگران را 

ایجاد کند.

استان خوزستان

دزفول
 گام نخست مرمت 

اثر تاریخی پله بچیلون دزفول 
انجام شد

دزفول  شهرداری  بهسازی  و  نوسازی  سازمان  مدیرعامل 
بچیلون  پله  تاریخی  مجموعه  مرمت  نخست  گام  گفت: 
سازمان  این  توسط  دزفول  شهرستان  ملی  ثبت  آثار  از 
انجام شد. مسعود شامدیل در گفت وگو با خبرنگار ایرنا 
افزود: حذف الحاقات سیمانی، تکمیل دیوارچینی، تعویض 
آجرهای فرسوده و مرمت و بندکشی جدار شمالی در گام 

نخست مرمت این اثر تاریخی انجام شد.
این  برای مرمت کل  میلیون ریال  اینکه ۶۰۰  بابیان  وی 
دوم  گام  گفت:  است،  شده  گرفته  نظر  در  تاریخی  اثر 
مرمت پله بچیلون شامل مرمت جداره جنوبی، لوله گذاری 

و جمع آوری پایه های برق به زودی آغاز می شود.
دزفول  شهرداری  بهسازی  و  نوسازی  سازمان  مدیرعامل 
اظهار داشت: مجموعه تاریخی پله بچیلون دزفول یکی از 
آثار قدیمی شاخص این شهر است که ارتفاعات دزفول را 

به رودخانه دز وصل می کند.

و  تاریخی  و  باارزش  سایت  این  به  دسترسی  افزود:  وی 
همچنین ورودی یکی از مهم ترین مسیرهای گردشگری 
بافت کهن دزفول شامل گذرهای مهراس، سیوند، هفت 
بنای تاریخی تسهیل  با احیای این  پر، صوبیون و سراب 

می یابد.
بچیلون(  بندار  بچیلون،  )پلا  بچیلون  پله  تاریخی  مجموعه 
بنایی قاجاری است که با توجه به اختلاف سطح محله های 
لوریان و مقدمیان با رودخانه جهت سهولت دسترسی اهالی 
به ساحل احداث شده است و همچنان نیز مورداستفاده قرار 

می گیرد.
این پله های تاریخی در بهمن ماه سال ۸۸ به شماره ۲۹۱۷۸ 

در زمره آثار ملی میراث فرهنگی به ثبت رسیده است.

استان هرمزگان
کیش

در پی افزایش گلایه مردم از ارائه 
خدمات برق؛

 قطعی های مکرر برق 
در جزیره کیش

نیروگاه به روزرسانی می شود

گفت:  کیش  آزاد  منطقه  سازمان  عمرانی  معاون 
تجهیزات  برق،  و  آب  شرکت  نیروگاه  به روزرسانی 
قطعی  وقوع  از  جلوگیری  برای  شرکت  این  موردنیاز 
برق و نیز تعیین تکلیف مالکیت این شرکت را پیگیری 

می کنیم.
به گزارش خبرگزاری مهر، مصطفی خانزادی بابیان اینکه 
جزیره کیش یک برند است و نباید شاهد قطعی برق در 
جزیره کیش باشیم و رخ دادن چین اتفاقاتی در اقتصاد 
بود  تأثیر گذار خواهد  مردم  و آرامش  جزیره، آسایش 
در  که  دلایلی  براثر  مهر   ۱۲ جمعه  روز  داشت:  اظهار 
حال بررسی است، شبکه نیروگاه کیش آسیب دید و ۸۰ 
درصد جزیره دچار خاموشی شد، بنابراین برای جلوگیری 
از وقوع چنین حوادثی نیازمند نیروگاه جدید و تجهیزات 
این تجهیزات، وسایل یدکی  پیشرفته هستیم و در کنار 
تا در چنین  باشد  انبار موجود  باید در  نیروگاه  موردنیاز 

مواقعی سریعاً نسبت به رفع مشکل اقدام شود.
طرح  اساس  بر  را  برق  به  کیش  جزیره  نیاز  خانزادی 
جامع کیش بیش از ۴۴۰ مگاوات عنوان کرد و افزود: با 
توجه به اینکه تولید نیروگاه کیش ۱۸۰ مگاوات و تولید 
نیروگاه شماره دو ۵۰ مگاوات است لذا برای سال آینده 
نیازمند افزایش ظرفیت تولید برق به میزان ۶۰ مگاوات 

در نیروگاه شمال هستیم.
مالکیت  وضعیت  تاکنون  اینکه  به  توجه  با  افزود:  وی 
منطقه  سازمان  است  نشده  مشخص  برق  و  آب  شرکت 
آزاد کیش انتظار دارد تا هیئت تسویه نسبت به خریداری 

یک نیروگاه پاسخ مثبت به سازمان  بدهد.
خانزادی با اشاره به ۴۹ درصدی سهام سازمان منطقه آزاد 
کیش در شرکت آب و برق کیش افزود: با افزایش سهام 
سازمان به بیش از ۵۱ درصد حق تصمیم گیری آن سازمان 
در شرکت و برق کیش فراهم خواهد شد و این امر مهم 
باعث خواهد شد تصمیم گیری در راستای ارتقاء تجهیزات 

نیروگاهی آب و برق کیش محقق شود.
تجهیزات  ارتقا  و  جزیره  برق  تأمین  برای  افزود:  وی 
نیروگاهی برای انتقال برق به سرزمین اصلی مکاتباتی را 
با وزیر نیرو و رئیس برنامه بودجه کشور انجام شده است 
که منتظر نتایج آن هستیم و باید بتوانیم در جلسه مشترک 

این موضوعات را که در سطح ملی است حل کنیم.
اداره  گفت:  و  کرد  انتقاد  هواشناسی  اداره  از  خانزادی 
در  و  باشد  خودآگاه  قانونی  وظایف  به  باید  هواشناسی 
صورت وقوع چنین اتفاقاتی پیش بینی های لازم را انجام 

دهد و به ستاد بحران و سازمان اطلاع رسانی کند.
سلطانی مدیرعامل شرکت آب و برق کیش  بابیان اینکه 
یک حادثه  احتمالًا براثر حفاری باعث ایجاد اتصال در 
فشار برق متوسط شد و این اتفاق منجر به خارج شدن چهار 
واحد نیروگاهی از شبکه شد گفت: این حادثه بین ساعت 
۱۱: ۱۵ تا ۱۱: ۳۰ جمعه ۱۲ مهر رخ داد و  پیش بینی هم 
نمی کردیم که سطح حادثه تا این حد گسترده باشد و به 
قسمت های دیگر شبکه هم آسیب واردشده باشد؛ با توجه 
به تجربه کاری و عملکرد، نیروگاه تا حدود ساعت ۱۳ و 
۳۰ دقیقه کل خاموشی جزیره را برطرف کردیم و شبکه 

به حالت عادی برگشت.
دیگری  جدیدی  حادثه  یک  دقیقه    ۱۵ و   ۱۴ ساعت   
براثر  شد؛  برق  قطعی  اتفاق  تکرار  به  منجر  که  داد  رخ 
یکی  افتاد،  اتفاق  نیروگاه  برای  که  اتصالی  تکرار 
آسیب  دچار  نیروگاه  الکترونیکی  سیستم  قطعات  از 
طول  به  ساعت  دو  قطعه،  تعمیر  و  عیب یابی  که   شد 

انجامید.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری فارس سرپرست اداره منابع طبیعی شهرستان رستم در بازدید 
از معدن بوکسیت آلومینیوم در روستای بابا گوشی این شهرستان گفت: دربازدید میدانی صورت گرفته هیچ گونه تخلف جدیدی مبنی بر فعالیت 
غیرمجاز این معدن مشاهد نشد ضمن آن که با برنامه ریزی های انجام گرفته هرگونه فعالیت غیر قانونی از سوی متخلفان دراین معدن رصد و در 
صورت مشاهده برخورد قانونی نیز انجام خواهد شد. بهاالدین سادات با اشاره به برداشت های غیر مجاز وتخریب بخشی از منابع طبیعی دراین 
شهرستان رستم توسط متخلفان اظهار داشت: همکاری و تعامل دستگاه های اجرایی در مقابله جدی با تعدی و تجاوز به انفال و نیز نظارت دقیق 

و به موقع موجب جلوگیری از بسیاری از خسارات به عرصه های منابع طبیعی و زیست محیطی خواهد شد.
سرپرست اداره منابع طبیعی شهرستان رستم با اشاره به اقدامات انجام گرفته در جهت پیشگیری از فعالیت های غیر قانونی و پیشگیرانه متخلفان 
در اراضی ملی اظهار داشت: بازدیدهای میدانی از عرصه ها به ویژه معادن به صورت مستمر و منظم توسط نیروهای تلاشگر یگان حفاظت منابع 

طبیعی انجام و کوچکترین تصرف غیرمجاز معادن در عرصه ها از چشم مأموران پنهان نخواهد ماند.

فعالیت غیرمجاز متخلفان شهرستان رستم زیر ذره بین مأموران منابع طبیعی


